
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 30. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 250

Er det i overensstemmelse med tilskudsreglerne, at der anvendes programmer udsendt

tidligere på Sydfyn TV efterfølgende som radioudsendelser, hvilket eksempelvis er tilfæl-

det med det sportsmagasin, som tv-stationen producerer? Her kan man efterfølgende hø-

re dets lydside i fuld længde i radioen, hvilket f.eks. var tilfældet den 26. januar i år på

Faaborg-Midtfyn Lokalradio. Her udsendte stationen et interview med en lokal dykker i

form af et program, der tidligere var blevet bragt på Sydfyn TV. Samme dag kunne man

også hører et andet tidligere Sydfyn TV-program på Faaborg-Midtfyn Lokalradio, da en

sydfynsk festivalleder blev interviewet. Et andet fast programpunkt på de ikke-kommerci-

elle radiostationer er nyhedsindslag, som bliver læst op af Martin Brandt Larsen. Vel og

mærke nyheder, der tidligere er blevet bragt på Radio Diablo oplæst af den kommercielle

stations nyhedsmedarbejder.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Rohde (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Rohde@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
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